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Nyt fra bestyrelsen 
 

Projekt ”Fartdæmpning” kører fortsat med forhandlinger med kommunen.  
Projektet fremlægges på den kommende generalforsamling. 

 
Bestyrelsen har besluttet at lukke projekt ”Fjernvarme”.   
Kun 10 parcelejere har vist interesse for projektet. 

 
Bestyrelsen har anmodet SGH (Sammenslutningen af grundejerforeninger i 
Hvidovre) til at gå ind i sagen om at få kommunen til at kontrollere, at lokalplan 
433 overholdes. 
 
 
 

Nyheder om bestyrelsen 
 
Strandhavens formand gennem 12 år, medlem af bestyrelsen i 15 år, Kim Lund, 
har meddelt, at han ikke genopstiller til formandsposten på den kommende 
generalforsamling den 23. februar 2016. 

 
Bestyrelsesmedlem gennem 4 år, Frank Sørensen har meddelt, at han ikke 
genopstiller. 
 
Samtidig har sekretær gennem 15 år, Kim Blichert og bestyrelsesmedlem 
gennem 10 år, Alex Blom meddelt, at de ikke genopstiller, når deres valgperiode 
udløber i 2017. 

 
Bestyrelsen har arbejdet godt sammen gennem mange år, men nu er det tid til 
nye friske kræfter, der kan komme med ny inspiration. 

 
Bestyrelsen håber, der i foreningen findes nogle personer, der vil yde en 
indsats for at fællesskabet i Strandhaven opretholdes. 

 
Med ønsket om en god jul og et glædeligt nytår ses vi til generalforsamling den 23. 
februar 2016 i Frydenhøjhallens pauserum. 
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